
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 29.04. 2014

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková
Prednosta  OcÚ v Likavke                    Ing.arch.Iveta Hatalová - ospravedlnená
Prítomní poslanci OZ:  Mgr. Peter Brtko,  Mgr. Vladimír Klopta, Igor Marton, JUDr. 
Jaromír Pavlík, Jozef Peniak, Mgr. Iveta Žerebáková
Ospravedlnení poslanci: Ing. Peter Klačko, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento 
Prizvaná: Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ

Program rokovania:
 1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
 2. Kontrola uznesení.
 3. Prenájom pozemku.
 4. Prenájom nebytových priestorov v budove bývalého obecného úradu.
 5. Zmena rozpočtu obce na rok 2014.
 6. Schválenie platu starostovi na rok 2014.
 7. Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontroly za obdobie od 1.2.2014 do       
    14.4.2014.
 8. Informácie starostu obce.
 9. Interpelácie poslancov OZ.
10. Diskusia.
11. Záver.

K bodu č.  1:  Rokovanie  OZ otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané
v zmysle § 13 odst. 4/ písm. a ) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení
neskorších  zmien  a doplnkov,  je  uznášania  schopné,  nakoľko  je  prítomná  nadpolovičná
väčšina poslancov OZ. Starosta obce navrhol JUDr. Jaromíra Pavlíka za predsedu návrhovej
komisie a Mgr. Ivetu Žerebákovú a p. Igora Martona za členov návrhovej komisie. Starosta
obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 13/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ a za overovateľov
zápisnice   Mgr. Petra  Brtku  a Mgr. Vladimíra  Kloptu.  Starosta  obce otvoril  diskusiu.  Bez
diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 13/2014 b). Hlasovanie: 6-0-0
Starosta  obce  oboznámil  prítomných  o dvoch žiadostiach  na odkúpenie  pozemkov v k.  ú.
Likavka, ktoré boli doručené po odoslaní podkladov poslancom OZ na dnešné rokovanie a
otvoril diskusiu k programu rokovania.
Diskusia:  Mgr.  Klopta  navrhol  doplniť  program  rokovania  o uvedené  žiadosti  občanov.
Predaj pozemku Ing. Štefanovi Pačinovi ako bod č. 5.  Predaj pozemku p. Jozefovi Demkovi
s manželkou ako bod č. 6. 
 Doplnený program rokovania bude nasledovný:
1.  Otvorenie  zasadnutia  obecného  zastupiteľstva,  voľba  návrhovej  komisie,  určenie
zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice  a schválenie  programu  zasadnutia  obecného
zastupiteľstva.      
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 2. Kontrola uznesení.
 3. Prenájom pozemku.
 4. Prenájom nebytových priestorov v budove bývalého obecného úradu.
 5. Predaj pozemku Ing. Štefanovi Pačinovi.
 6. Predaj pozemku p. Jozefovi Demkovi s manželkou.
 7. Zmena rozpočtu obce na rok 2014.
 8. Schválenie platu starostovi na rok 2014.
 9. Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontroly za obdobie od 1.2.2014 do       
    14.4.2014.
10. Informácie starostu obce.
11. Interpelácie poslancov OZ.
12. Diskusia.
13. Záver.
OZ prijalo uznesenie č. 13/2014 c). Hlasovanie: 6-0-0

K bodu č. 2: Kontrola uznesení.
Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ  vykonala hlavná kontrolórka obce a upozornila, že z roku
2013 nie je splnené uznesenie č. 68/2013 bod b), ďalej konštatovala, že z uznesení prijatých
v roku 2014 nevyplývajú žiadne nesplnené úlohy.  
Diskusia: 
Starosta  podal  informácie  k nedostatkom  v súvislosti  s využívaním  informačného  systému
URBIS. 
JUDr. Pavlík  podal  návrh  na  uznesenie  vo  veci  predloženia  písomnej  správy  o nesplnení
uznesenia č. 68/2013 bod b).  
OZ prijalo uznesenie č. 14/2014 a). Hlasovanie: 6-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 14/2014 b). Hlasovanie: 5-0-1 (Za: Mgr. Vladimír Klopta, p. Igor 
Marton, JUDr. Jaromír Pavlík, p. Jozef Peniak, Mgr. Iveta Žerebáková; proti: nikto; zdržal sa: 
Mgr. Peter Brtko)

K bodu č. 3: Prenájom pozemku. 
Predkladateľ: starosta obce informoval o zámere prenajať časť pozemku pri stolárskej dielni
o výmere  17  m2,  ktorý  je  vo  vlastníctve  obce,   na  základe  žiadosti  p.  Nuridina  Munip,
z dôvodu hodného osobitného zreteľa,  ktorým je  poskytovanie  služieb  občanom – výroba
a predaj zmrzliny. 
Diskusia:
P. Marton vyjadril podporu uvedenému zámeru. 
Ing. Michal Švento prišiel o 17.00 hod. do rokovacej miestnosti.
Mgr. Žerebáková odporučila, aby Komisia životného prostredia a výstavby pri OZ vykonala
dozor  pri  osadení  stavby,  nakoľko  sa  jedná  o prenájom  pozemku  väčšieho  rozmeru  bez
geometrického  plánu  a  náklady  na  zhotovenie  podružných  meračov  je  povinný  uhradiť
nájomca. Uvedené skutočnosti by mali byť  súčasťou zmluvy o nájme.
OZ prijalo uznesenie č. 15/2014. Hlasovanie: 7-0-0

K bodu  č.  4:  Prenájom  nebytových  priestorov  v     budove  bývalého  obecného  úradu.
Predkladateľ:  starosta  obce   informoval  o žiadosti  Ing.  P.  Bakuru  na prenájom  časti
nebytových priestorov bývalého obecného úradu pre súkromnú kanceláriu a sklad.
Diskusia:
Poslanci  diskutovali  o probléme  spoločných  meračov  a s tým  súvisiacimi  nevýhodami  z
ekonomického hľadiska. Mgr. Brtko sa pýtal, či existuje aj iný záujemca. Starosta odpovedal,

2



že v súčasnosti obecný úrad neeviduje  žiadne iné žiadosti. Mgr. Klopta za finančnú komisiu
neodporúča schváliť žiadosť z tých istých dôvodov,  o ktorých poslanci diskutovali.
OZ prijalo uznesenie č. 16/2014 a). Hlasovanie: 7-0-0
Starosta obce vyzval poslancov, aby navrhli ďalšie riešenie. 
Mgr. Klopta uviedol, že obecný majetok nie je vhodné v súčasnosti  ponúkať  na predaj, ale
hľadať riešenie, ako dané priestory využiť pre účely obce. P. Marton dal do pozornosti aj
okolité  budovy,  ktoré  sú  obecným  majetkom  a práve  z tohto  dôvodu  je  vhodné  budovu
bývalého obecného úradu využiť len na prenájom. JUDr. Pavlík podal návrh na uznesenie vo
veci predloženia zámeru využitia budovy bývalého obecného úradu, ktorý vypracuje Komisia
životného prostredia a výstavby pri OZ Likavka, do najbližšieho riadneho zasadnutia OZ.
OZ prijalo uznesenie č. 16/2014 b). Hlasovanie: 7-0-0
   
K bodu č. 5: Predaj pozemku Ing. Štefanovi Pačinovi.
Predkladateľ:  starosta  obce  oboznámil  OZ so žiadosťou Ing.  Štefana  Pačina  na odkúpenie
pozemku.
Diskusia: 
Mgr. Klopta uviedol, že súčasný stav je potrebné dať do právneho stavu a zároveň dbať, aby
nedošlo k porušeniu Zásad hospodárenia s majetkom obce Likavka.
Mgr. Žerebáková odporučila zistiť dôvody neuplatnenia práva voči majetku v rámci ROEP,
ďalej uviedla, ak nebude možná oprava prostredníctvom Okresného úradu – Pozemkového
a lesného  odboru,  obec  musí  následne  postupovať  v zmysle  platných  Zásad  hospodárenia
s majetkom  obce  Likavka.  Mgr.  Žerebáková  podala  návrh  na  uznesenie  vo  veci  riešenia
žiadosti Ing. Štefana Pačina.
Ing. Peter Klačko prišiel do rokovacej miestnosti o 17.35 hod.
OZ prijalo uznesenie č. 17/2014. Hlasovanie: 7-0-1 (zdržal sa: Ing. Peter Klačko)

K bodu č. 6: Predaj pozemku p. Jozefovi Demkovi s     manželkou.
Predkladateľ:  starosta  obce  podal  informácie  o žiadosti  p.  Jozefa  Demku  s  manželkou
o odkúpenie pozemku.
Diskusia:
JUDr. Pavlík  sa  zaujímal  či  predmetný  pozemok nezasahuje  do  plánovanej  obytnej  zóny
a zároveň navrhol,  aby k predaju  pozemku parc. č. CKN 2376  obecné zastupiteľstvo zaujalo
stanovisko po vyriešení a schválení pripravovanej individuálnej výstavby v lokalite Strážnik.
Poslanci zhodne uviedli, že v súčasnosti predaj pozemku nie je vhodné schváliť. 
JUDr.  Pavlík  podal  návrh  uznesenia  vo  veci  predaja  pozemku  p.  Jozefovi  Demkovi
s manželkou a odporučil vo výpise uznesenia, ktoré bude zaslané žiadateľovi, doplniť dôvody
neschválenia predaja.
OZ prijalo uznesenie č. 18/2014. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 7: Zmena rozpočtu na rok 2014.
Predkladateľ: starosta obce.
Starosta  obce  privítal  riaditeľa  ZŠ  s MŠ  Mgr.  Ľuboša  Birtusa  a zástupkyňu  riaditeľa  pre
materskú školu Mgr. Soňu Baranovú, ktorí prišli na rokovanie OZ a vyzval ich, aby predniesli
informácie o pripravovaných zmenách a požiadavkách školy.
Riaditeľ školy Mgr. Birtus oboznámil prítomných o plánovanom rozšírení kapacity materskej
školy z dôvodu veľkého záujmu občanov o umiestnenie detí a zdôraznil, že uvedenú zmenu je
možné  uskutočniť  bez  stavebných  úprav  a zvýšenia  finančných  nákladov  na  prevádzku  a
mzdy v tomto kalendárnom roku.
Mgr. Baranová informovala, že v súčasnosti materskú školu navštevuje 19 predškolákov a na
školský  rok  2014/2015  do  1.  triedy   je  zapísaných  32  detí.  Regionálny  úrad  verejného
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zdravotníctva  v Lipt.  Mikuláši  vydal  súhlasné  stanovisko  k žiadosti  ZŠ  s MŠ Likavka  na
zriadenie  a prevádzkovanie  novej  triedy  od  1.9.2014  v dopoludňajších  hodinách.  Ďalej
uviedla, že v súvislosti s navýšením kapacity počtu detí v materskej škole je potrebné nakúpiť
nové zariadenie (stoly, stoličky a šatníkové skrinky) za cca 1.000,–€.
Mgr. Žerebáková sa zaujímala ako bude táto zmena riešená personálne.
Mgr. Baranová uviedla, že sa vytvorí jedno pracovné miesto.
Mgr. Birtus doplnil, že zvýšenie finančných prostriedkov v tomto kalendárnom roku sa týka
len zakúpenia nového inventáru.
Poslanci  vyjadrili  podporu  novému  riešeniu  v materskej  škole  a Ing.  Švento  navrhol  na
schválenie  sumu  1.500,–€,  z dôvodu  zakúpenia  kvalitného  zariadenia,  ktoré  bude  možné
využívať viac rokov.
Mgr.  Birtus  ďalej  informoval  o havarijnom  stave  malej  budovy  základnej  školy,  kde  je
potrebné vymeniť okná a opraviť strechu. V tejto súvislosti bola podaná žiadosť na Okresný
úrad Žilina. V nadväznosti na nové programovacie obdobie 2014-2020 využitia finančných
prostriedkov  z eurofondov  uviedol   potrebu  v spolupráci  s obcou,  zamerať  sa  na  získanie
finančných prostriedkov na tepelnú ochranu budov, čím by sa ušetrili náklady na energie,  kde
by spoluúčasť zriaďovateľa  (obce) predstavovala 5 % z celkových finančných nákladov.  
Mgr. Klopta konštatoval, aby daná skutočnosť bola zohľadnená pri tvorbe rozpočtu obce na
rok 2015. Poslanci spoločne vyjadrili podporu iniciatíve riaditeľa.
Mgr.  Birtus  oboznámil  prítomných  aj  s výsledkami  testovania  žiakov  deviatych  ročníkov
v matematike a slovenskom jazyku. Ďalej spomenul plánovanú služobnú cestu do družobného
mesta Hlučín (ČR), kde práve v tomto roku si spoločne s našou obcou  pripomenú 40 rokov
spolupráce a pripravovaný výlet do Londýna pre druhý stupeň žiakov ZŠ a školu v prírode
v Starom Smokovci pre žiakov prvého stupňa. 
Starosta  obce  podal  informácie  o     potrebe  komplexného poistenia  budov v     areáli  ZŠ s     MŠ
Likavka a o možnosti a     výške poistenia komunálnou poisťovňou.
Diskusia:
Ing. Švento uviedol, že právny subjekt si zmluvu má uzatvoriť samostatne.
Starosta upozornil, že obec je vlastníkom budov a zriaďovateľom školy.
Mgr. Žerebáková konštatovala, že formálne nie je dôležité kto zmluvu uzatvorí, dôležité je
poistenie obecných budov.
Ing.  Švento  odporučil  budovy  dať  do  správy  škole,  aby  mohla  samostatne  riešiť  akútne
a aktuálne havárie.
Mgr. Klopta sa pýtal, ako je poistený ostatný obecný majetok.
Starosta uviedol, že správu podá na najbližšom riadnom zasadnutí OZ.
Mgr.  Klopta  za  finančnú  komisiu  odporučil   dať  vypracovať  ponuky  aj  iných  poisťovní
a následne OZ zaujme stanovisko k danej požiadavke.
OZ prijalo uznesenie č. 19/2014. Hlasovanie: 8-0-0
Starosta obce ďalej  informoval  o     potrebe nevyhnutných stavebných úprav na streche šatní
a     pergole v     areáli ZŠ a     MŠ Likavka.
Diskusia:
JUDr. Pavlík a Mgr. Klopta odporučili predmetné opravy riešiť komplexne v zmysle zákona
č. 25/2006 Z. z. o verejnom obstarávaní.
Poslanci hlasovali o stavebných úpravách a nákupe inventáru pre ZŠ s MŠ Likavka.
OZ prijalo uznesenie č. 20/2014 a).  Hlasovanie: 8-0-0
OZ prijalo uznesenie č. 20/2014 b).  Hlasovanie: 8-0-0

Starosta  obce  oboznámil  prítomných  so  žiadosťou  p.  Miroslava  Švidroňa,  na  vykonanie
stavebných úprav – výmena okna a     dverí na predajni v     budove strediska služieb súp. číslo
551.
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Diskusia:
Poslanci sa zhodne vyjadrili, že stavebné úpravy neodporúčajú.
OZ prijalo uznesenie č. 21/2014.  Hlasovanie: 8-0-0
Starosta  obce  informoval  o     potrebe  vykonania  nevyhnutných  stavebných  úprav  v     budove
zdravotného strediska  - časť stomatologická a     detská, na podnet výsledkov šetrenia štátneho
zdravotného dozoru RÚVZ L. Mikuláš vo výške 6.200,–€.
Diskusia:
P. Marton a Mgr. Brtko vyjadrili nesúhlas s investíciou do súčasných budov.
Mgr.  Klopta  za  finančnú  komisiu   a Mgr. Žerebáková  odporúčajú  diskutovať  s RÚVZ L.
Mikuláš o minimalizovaní opráv pre možnú prevádzku ambulancií, určenie nových priestorov
pre  ambulancie  s komplexnou  rekonštrukciou  a následne  prehodnotenie  nájmu
prevádzkovateľov.
Poslanci navrhli pre súčasné riešenie situácie sumu 1.500,–€.
OZ prijalo uznesenie č. 22/2014.  Hlasovanie: 8-0-0
Starosta  k     zmene  rozpočtu  na  rok  2014 podal  ďalšie  informácie  podľa  dôvodovej  správy
a     návrhu zmeny rozpočtu zverejneného na úradnej tabuli.
Diskusia:
Starosta  navrhol  doplniť  vo  výdavkovej  časti  rozpočtu  sumu  1.000,–€  na  nákup
propagačného materiálu pre turistickú a informačnú kanceláriu.
Mgr.  Klopta  uviedol,  že  v príjmovej  časti  príjem  z predaja  propagačného  materiálu  je
potrebné doplniť  o sumu 1.200,–€.
JUDr.  Pavlík  požadoval   informácie  k položke  630  –  tovary  a služby  vo  výške  5741,–€
v programe 2 Podprogram 2.1 Propagácia obce a ďalej navrhol, aby v budúcnosti  turistická
a informačná kancelária  bola ponúknutá na prenájom.
Starosta odpovedal, že v danej položke sú zahrnuté náklady na energie, prevádzku, údržbu
a bezpečnostný systém.
Mgr. Brtko podal návrh na zvýšenie výdavkov na prevádzkové náklady pre požiarnu ochranu
v obci v celkovej sume 3.938,–€ , s nasledovným členením a odôvodnením:
 500,–€ na energie (zvýšená potreba údržby materiálu a strojového vybavenia);
 700,–€ (školenia nových členov, osoby zabezpečujúcej preventívne prehliadky a zdravotné
prehliadky pre členov zásahovej činnosti, z dôvodu zaradenia OHZ do skupiny „B“;
 2.738,–€ (nákup stolov a stoličiek do zasadacej miestnosti hasičskej zbrojnice). 
Ďalej informoval, že v súvislosti so zaradením OHZ Likavka  do skupiny „B“ bola organizácii
pridelená  dotácia,  ktorá  je  účelovo  viazaná  vo  výške  2.000,–€  a oboznámil  prítomných
o pripravovanej  akcii  dňa  otvorených dverí  hasičskej  zbrojnice,  pri  príležitosti  sviatku  sv.
Floriána dňa 9.5.
Diskusia:
P. Marton sa pýtal, či v prípade preradenia OHZ do skupiny „A“ bude potrebné opäť zvyšovať
náklady na činnosť.
Mgr.  Brtko  odpovedal,  že  náklady  nebude  potrebné  zvyšovať,  táto  zmena  preradenia  do
vyššej skupiny by sa týkala len skrátenia času uskutočnenia výjazdu zásahovej jednotky od jej
ohlásenia.
JUDr. Pavlík sa zaujímal, či nebude potrebná stála pohotovosť a s tým súvisiaca požiadavka
na mzdy.
Ing. Klačko opustil rokovaciu miestnosť o 21.25 hod. 
Mgr. Brtko uviedol,  že  OHZ bude svoju činnosť vykonávať bez nároku na mzdy, ako aj
v súčasnosti.
Mgr. Klopta odporúča požiadavku schváliť. 
Hlasovalo sa o návrhu navýšenia výdavkov pre OHZ vo výške 3.938,–€. 
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Hlasovanie: 5-0-2 (za: Mgr. Brtko, Mgr. Klopta,  p. Peniak, Ing. Švento,  Mgr. Žerebáková
proti: nikto; zdržali sa: JUDr. Pavlík, p. Marton;  nehlasoval: Ing. Klačko) 

Hlasovalo sa o zmene rozpočtu na rok 2014 ako celku.
Bežné príjmy : zvýšenie o
223001 – Príjem z predaja propagačného materiálu 1 200 €
312 001 – Dotácia na voľby  6 200 €

312 001 - Dotácia na podporu pri zamestnanosti  8 300 €
     
Bežné výdavky :
Funkčná klasifikácia  01116
Program 2 – Podprogram 2.1 - Propagácia  obce                                                                zvýšenie o
610 Mzdy 3 782 €
620 Odvody 1 425 €
630 Tovary a služby 2 741 €

640 Transfery ( PN ) 100 €

Funkčná klasifikácia   01116                                                                    
Program 3 – Podprogram 3.4 – Prvok – Správa a údržba obecného majetku        zvýšenie o
610 Mzdy 1 125 €
620 Odvody 395 €
633 Materiál 2 800 €
635 Rutinná a štandardná údržba 6 900 €

Funkčná klasifikácia  0160                                                                                                                
Program  16 – Voľby        zvýšenie o
620  Odvody 50 €

630  Tovary a služby 6 150 €

Funkčná klasifikácia  0320
Program 5 – Podprogram 5.1  - Ochrana pred požiarmi zvýšenie o
632 Energie, voda a komunikácie 500 €
633 Materiál 2 738 € 
637 Služby 700 €

Funkčná klasifikácia  0721                                                                                                                           
Program 4 – Podprogram 4.1 Všeobecná lekárska starostlivosť zvýšenie o
633  Materiál 1 500 €

Funkčná klasifikácia  09111
Program 9 – Podprogram 9. 1 – Predškolská výchova s bežnou starostlivosťou zvýšenie o
600  Bežné výdavky 1 500 €

OZ prijalo uznesenie č. 23/2014.  Hlasovanie: 7-0-0 (nehlasoval: Ing. Klačko)
Poslanci vyjadrili  požiadavku, aby im bol upravený rozpočet (príjmová a výdavková časť)
doručený v písomne forme.
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Ing. Klačko sa vrátil do rokovacej miestnosti o 21.30 hod.

K bodu č. 8: Schválenie platu starostovi na rok 2014.
Predkladateľ: starosta obec oboznámil zastupiteľstvo o povinnosti prerokovania platu starostu
raz ročne.
Diskusia:
Mgr.  Žerebáková  predniesla  návrh  na  zvýšenie  základného  platu   starostu  obce,  ktorý  je
platný pre rok 2014,  o 3%.
Ing. Švento a Ing. Klačko navrhli navýšenie základného platu starostu obce o 20 %, nakoľko
predchádzajúci  návrh považujú za nedôstojný,   ktorý nezohľadňuje dianie a činnosť v obci
a jej veľkosť.
Hlasovalo sa o návrhu Mgr. Žerebákovej.  Hlasovanie:  5-3-0 (Za:  Mgr. Klopta,  p.  Marton,
JUDr. Pavlík, p. Peniak, Mgr. Žerebáková; proti:  Ing. Klačko, Ing. Švento, Mgr. Brtko) 
O návrhu Ing. Šventu a Ing. Klačku sa nehlasovalo.
OZ prijalo uznesenie  č.  24/2014. Hlasovanie:  5-2-1 (Za:  Mgr. Klopta,  p.  Marton,  JUDr.
Pavlík, p. Peniak, Mgr. Žerebáková; proti:  Ing. Klačko, Ing. Švento; zdržal sa: Mgr. Brtko) 

K bodu č. 9: Správa hlavného kontrolóra obce o     výsledkoch kontroly za obdobie od 1.2.2014 
do 14.4.2014.
Predkladateľka:  Mgr. Janka Pavlíková,  hlavná kontrolórka Obce Likavka. V správe podala
informácie o kontrolovanom subjekte:  Obecný úrad Likavka, kde bola kontrola zameraná na
vedenie  pokladne,  pokladničnej  knihy  a kontrolu  pokladničných  dokladov  za  obdobie  II.
polrok 2013, uznesenie OZ č. 5/2014 a uznesenie OZ č. 6/2014.
Diskusia:
Mgr.  Klopta  podal  návrh  na  uznesenie  vo  veci  predloženia  písomnej  správy o odstránení
nedostatkov zistených v správe o výsledkoch kontroly za obdobie od 1.2.2014 do 14.4.2014.
OZ prijalo uznesenie č. 25/2014 a).  Hlasovanie: 8-0-0   
OZ prijalo uznesenie č. 25/2014 b). Hlasovanie: 5-0-3 (za: Mgr. Klopta, p. Marton, JUDr.
Pavlík, p. Peniak, Mgr. Žerebáková; proti: nikto; zdržali  sa: Mgr. Brtko, Ing. Klačko, Ing.
Švento)
   
K bodu č. 10: Informácie starostu obce.
Starosta obce  oboznámil prítomných o realizovaných prácach a akciách:
- SSC Žilina odpovedala na požiadavku obce, ohľadom umiestnenia zvodidiel pri autobusovej
zastávke Pod hradom negatívne a odporučila zastávku premiestniť;
- Vodárenská spoločnosť Ružomberok realizuje na ul. Puškáreň rekonštrukciu vodovodného
potrubia, ďalej je v tomto roku plánovaná investícia na realizáciu odkanalizovania zariadení
sociálnych služieb do kanalizácie na ul. Železničnej; vybudovanie splaškového kanála na ul.
Pod  Paračkou  a ul.  Železničnej  a   v tejto  súvislosti  bude  uskutočnený  verejný  hovor
s dotknutými obyvateľmi;
- Povodie Váhu Ružomberok realizovalo drobné úpravy vodných tokov v obci;
- zaslaný list  ŽSR v súvislosti  s požiadavkou deložovania maringotky v ochrannom pásme
železníc;
- uskutočnený verejný hovor ohľadom individuálnej bytovej výstavby Úboč;
-  v súvislosti  s prevádzkovaním  turistickej  a informačnej  kancelárie  boli  rozšírené
živnostenské oprávnenia obce;
- v areáli TJ bola položená  dlažba po celej južnej strane hracej plochy až po tribúnu;
- z dlažby boli vytvorené aj tri plochy pod kontajnermi na separovaný zber;
- revitalizácia námestia pre obecným úradom;
- voľby prezidenta SR.
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Kultúrne podujatia:
- Privítanie detí v obci 26.2.;
- Pietny akt k výročiu úmrtia kpt. Ferdinanda Šventu;
- Beh oslobodenia o putovný pohár obce;
- otvorenie turistickej a informačnej kancelárie a turistický PL – SK workshop;
- súťažná prehliadka detských divadelných súborov okresov Ružomberok a L. Mikuláš;
- okresné kolo Hviezdoslavov Kubín a mnoho ďalších kultúrnych a spoločenských podujatí,
ktoré sú prezentované na webovej stránke našej obce.
Starosta obce ďalej podal informácie o pripravovaných prácach a akciách:
- chodník k základnej škole;
- oprava miestneho rozhlasu;
- zakúpenie svietidiel a realizácia chodníka od parkoviska na ul. Pod hradom po rodinný dom 
č.1058;
- v spolupráci s ÚPSVaR Ružomberok zabezpečenie činností pre občanov, ktorí budú 
vykonávať menšie obecné služby podľa § 10 zákona č. 417/2013 Z. z. o pomoci v hmotnej 
núdzi;
- voľby do Európskeho parlamentu 24.5.
Kultúrne podujatia:
- 1.6. DFF, v rámci podujatia krst monografie obce Likavka, podpis zmluvy o vzájomnej 
spolupráci s družobným mestom Slatiňany (ČR) a taktiež v mesiaci jún zahraničná služobná 
cestu do mesta Hlučín, o ktorej už informoval riaditeľ školy, s dodatkom potreby jej 
schválenia OZ.
Starosta obce na záver vyslovil uznanie a poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na prípravách
a realizácii Krížovej cesty na Veľký piatok v našej obci a spomienkovej slávnosti na kňaza 
Benjamína Martinského.
Diskusia:
JUDr. Pavlík  informoval o zmenách ohľadom verejného elektronického obstarávania.
OZ prijalo uznesenie č. 26/2014 a).  Hlasovanie: 8-0-0   
OZ prijalo uznesenie č. 26/2014 b).  Hlasovanie: 8-0-0   
 
K bodu č. 11: Interpelácie poslancov OZ.
Poslanci nepredložili žiadne otázky.  

K bodu č. 12: Diskusia.
P. Peniak poukázal na ťažbu dreva v lokalite okolia hradu a s tým spojené značné znečistenie
komunikácií, ďalej upozornil na potrebu plánovaného dozoru na prechode pre chodcov cez
komunikáciu I/59 v čase pred začiatkom a po   skončení vyučovania detí a tlmočil pozvanie
z Bodonošu (Rumunsko) pre Folklórnu skupinu Likava.
JUDr.  Pavlík  navrhol  požiadať  VÚC  Žilina  na  zabezpečenie  osvetlenia  hradu  Likava,
upozornil na poškodenú dopravnú značku na ul. Železničnej,  odporučil osadiť parapety na
oknách budovy OŠK a opraviť podbíjanie odkvapov. Ďalej informoval, že v tomto roku OŠK
neplánuje organizovať futbalový turnaj vdp. Kornela Brtku a financie vyčlenené na uvedené
podujatie plánujú použiť na údržbu ihriska.
Mgr.  Klopta  upozornil  na  značný  neporiadok  pri  bývalom pionierskom dome a odporúča
kontaktovať  majiteľa  na  vykonanie  nápravy  daného  stavu  a ďalej  poukázal  na  chýbajúci
odpadkový kôš na ul. D.Kráľovenskej.
Ing. Klačko informoval o možnosti umiestnenia hokejbalového ihriska v areáli TJ v priestore
medzi budovou OŠK a oplotením areálu. Zároveň poďakoval starostovi obce a Ing. Dušanovi
Šventovi za stavebné práce vykonané na ul. Železničnej.
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Mgr. Pavlíková hlavná kontrolórka obce uviedla,  že pripravuje  nové zásady hospodárenia
s majetkom obce a vyzvala poslancov na spoluprácu a možnosť zaslania podnetov k tvorbe
uvedeného dokumentu. 
OZ prijalo uznesenie č. 27/2014. Hlasovanie: 8-0-0   

K bodu č. 13: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť.
Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r.

Mgr. Peter Brtko, v. r.              Ing. Marián Javorka, v. r.         Mgr. Vladimír Klopta, v. r.
       overovateľ         starosta obce               overovateľ
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